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1. Darba kārtības apstiprināšana 

Izsakās: I. Kārkliņa aicina apstiprināt darba kārtību. 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par darba kārtību („par” – 5 (I. Kārkliņa, 

G. Anspoks, U. Kronblūms, J. Asars, A. Morozovs), „pret” – nav, „atturas”– nav), 

nolēma: 

apstiprināt darba kārtību: 

 

2. Par medicīnas tūrisma statistikas datiem, Jūrmalu kā kūrortpilsētu, tās attīstību 

un kūrortpilsētas statusu 

Ziņotājs: M. Zahare informē par medicīnas tūrisma statistikas datiem. 

 U. Kronblūms – būtu nepieciešams veikt to uzņēmēju aptauju, kuru iestādes 

sniedz attiecīgos medicīnas pakalpojumus, kā arī būtu lietderīgi noorganizēt 

tikšanos ar šo iestāžu pārstāvjiem, lai noskaidrotu to, vai un kāda palīdzība ir 

nepieciešama no pašvaldības tās kompetences un likumdošanas ietvaros. 

 L. Dzirnekle - lietderīgi būtu uz šādu tikšanos uzaicināt arī pārstāvjus no 

Latvijas Investīciju un attīstības aģentūras un Ekonomikas ministrijas, lai 

informētu par jaunajām valsts atbalsta programmām. 

1.  Darba kārtības apstiprināšana 

2.  Par medicīnas tūrisma statistikas datiem, Jūrmalu kā kūrortpilsētu, tās attīstību un 

kūrortpilsētas statusu 

2.  Par medicīnas tūrisma statistikas datiem, Jūrmalu kā kūrortpilsētu, tās attīstību un 

kūrortpilsētas statusu 
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 U. Kronblūms - atbalsta izteikto priekšlikumu. 

 G. Anspoks - šādā tikšanās reizē būtu jāveic arī izglītojošais darbs, skaidrojot 

mūsu uzņēmējiem, ka svarīgi ir ne tikai domāt par savām biznesa interesēm un 

attīstīt tikai savu uzņēmējdarbību, bet būtiski, darot savu darbu, domāt arī par 

Jūrmalas pilsētas kopējo attīstību. Tā rezultātā mēs visi būsim ieguvēji. 

Vajadzētu pievērst uzmanību izglītības iestādēm, kuras sagatavo jaunos 

speciālistus medicīnas nozarē, apzināt šīs iestādes un uzzināt, vai šie 

speciālisti nonāk Jūrmalā un vai viņi gribētu strādāt Jūrmalā. Lūdz Tūrisma un 

uzņēmējdarbības attīstības nodaļu nodrošināt šo priekšlikumu izpildi. 

 I. Kārkliņa – derētu dziļāk papētīt citu veiktās reklāmas kampaņas attiecībā 

uz medicīnas tūrismu un izvēlēties to, kas arī mums derētu, tādā veidā 

izmantojot jau pārbaudītas vērtības. 

Ziņotājs: M. Zahare informē par Jūrmalu kā kūrortpilsētu, tās attīstību un 

ierosinājumiem valsts normatīvajos aktos par kūrortpilsētas statusa 

priekšrocībām. 

 Sakarā ar to, ka kūrorta statuss nav piešķirts visai Jūrmalas teritorijai, 

G. Anspoks lūdz noskaidrot iespējas un kārtību, kādā tiek piešķirts kūrorta 

statuss noteiktai teritorijai, jo Jūrmalai tikai nāktu par labu tas, ka kūrorta 

statuss tiktu piešķirts pēc iespējas plašākai teritorijai. 

 M. Zahare – Tūrisma un uzņēmējdarbības attīstības nodaļa sazināsies ar 

Ekonomikas ministriju un šo jautājumu noskaidros. 

 G. Anspoks lūdz Tūrisma un uzņēmējdarbības attīstības nodaļu uz nākamo 

komitejas sēdi sagatavot informāciju par to, cik daudz Jūrmalas pilsētā ir 

aktīvo minerālūdens urbumu, kur tie atrodas, to pieejamība, kā arī, kur ir 

jāvēršas uzņēmējiem, ja tie vēlas izmantot šo resursu uzņēmējdarbībā. 

 

U. Kronblūms, demonstrējot sagatavoto prezentāciju, informē deputātus par problēmu 

Jūrmalā - sākotnēji būvētās viesnīcas, viesu nami, atpūtas nami u.tml. netiek izmantoti šo 

funkciju veikšanai, tiek mainīts to statuss. Pauž savu viedokli saistībā ar projektu 

“Jūrmala’s čiekuri” Jaundubultos. Izsaka priekšlikumu rakstiski lūgt viesnīcu, viesu 

namu, atpūtas namu u.tml. īpašniekus (izņemot tos, kuri šo informāciju jau sniedz) sniegt 

pašvaldībai datus par viesu izmitināšanu, tāpat lūdz risināt jautājumu par to, lai 

kūrortpilsētā šo datu sniegšana būtu obligāta. 

 

Ņemot vērā vārdiskās balsošanas rezultātus par atzinuma projektu („par” – 5 (I. Kārkliņa, 

G. Anspoks, U. Kronblūms, J. Asars, A. Morozovs), „pret” – nav, „atturas”– nav), 

nolēma: 

 

Pieņemt zināšanai: 1) informāciju par medicīnas tūrisma statistikas datiem; 

2) informāciju par kūrortpilsētu, tās attīstību un ierosinājumiem 

valsts normatīvajos aktos par kūrortpilsētas statusa 

priekšrocībām. 
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Sēde slēgta plkst. 10.30 

 

Sēdes vadītāja  I. Kārkliņa 

Sēdes protokolētāja  A. Pigita 

 


